

Disclosure and Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O. Box 54500 Abu Dhabi, UAE

Date: 30/07/2025

Ref: PHH/IR-WD/3007/2025

السادة / قسم الافصاح والامتثال المحتر مين ادارة العمليات والمراقبة سوق أبوظبى للأوراق المالية ص.ب: 54500 أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

التاريخ: 2025/07/30

المرجع: PHH/IR-WD/3007/2025

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة بيور هيلت القابضة ش.م.ع Subject: Results of Pure Health Holding PJSC (the "Company") Board of Directors' Meeting

Greeting,

تحية طيبة و بعد،

Kindly be informed that the Pure Health Holding PJSC Board of Directors' meeting took place today Wednesday 30th July 2025 at 5:00 p.m. UAE time via video call conference, whereby the Board resolved the following:

- 1. Approval of the financial statement for the second quarter of the financial period ended on 30th June 2025.
- 2. Approval of the appointment of Mr. Fadi Sleiman as a member of the Audit and Risk Committee.
- 3. Other matters were discussed and approved as appropriate.

يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة شركة بيور هيلث القايضة ش.م.ع قد اجتمع اليوم الأربعاء الموافق 30 يوليو 2025 في تمام الساعة الخامسة عصراً بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة عن بعد عبر استخدام وسائل التقنية الحديثة وقد قرر المجلس الأتى:

- الموافقة على البيانات المالية للربع الثاني للفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2025.
- 2. الموافقة على تعيين اسيد/ فادى سليمان عضواً في لجنة التدقيق و المخاطر
- كما تم مناقشة بعض الأمور والموافقة عليها حيثما كان مناسباً.

Thank you and best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Farhan Malik - Managing Director and Board Member

P.O. Box 144443